
Møde/dato: Dagsorden SIR Bestyrelsesmøde d.22.08.2021 kl. 09.00-11.00    

Indkaldte: Maria, Lone, Anette, Josephine, Stephanie, Helle, Didde, Susanne, Preben, 
Ulla 

   

Afbud fra: Stefanie og Anette    

Referent: Didde    

Pkt. Beskrivelse Diskussion, handling og beslutning Ansvar 

0. Bestyrelse - Gennemgang af referat fra sidst 

 

Maria/Anette 

1. Hallen og 
Gyngehesten 

 Maria 
 
 
 

2 Personale møde Personalet  

o Nyt fra elevskolen,  

o pony status 

o Elevskolen: God start efter ferien. Josephine 

overtager ledelsen af elevskolen. Helle forsætter som 

underviser og stævnekoordinator. Helle og Josephine 

er ved at udveksle opgaverne. 

o Opfølgning ryttermærke  

o Nyt fra Privatundervisning, Preben:  

o Folde 

o Baner 

De udendørs baner bliver arbejdet med i en separat 

arbejdsgruppe. De afventer pt tilbud fra leverandører som er 

blevet lidt forsinket pga sommerferie.  

Udendørsbaner: De er blevet drænet og det fungerer rigtig. Den 

nederste bane er ikke faldet helt til men vi afventer og ser om 

ikke den gør det. Muligvis skal dugen der lå underneden fjernes 

da den er begyndt at komme til overfladen. 

Vi beder om udsættelse af vores fondsmidler, da vi ikke ved 

endnu om vi er færdige – Susanne skriver til ENIIG 

Tanker om indedørsbaner: Vi opretter en hurtig arbejdende 

gruppe til at kigge på fiberbunde til indendørs. Dette er 

selvfølgelig en stor investering og vi er derfor nødt til at kigge på 

alternative finansieringsmuligheder. Fiberbunde i hallerne er 

blevet en del af det større projekt omkring fiberbaner. 

 



Gyngehesten og Rideklubben sørger for at renovere 

indendørsbanerne, så de er klar til vinteren 

Preben, Helle, Merete, Merete, Maria, Anette 

o Nyt fra Josephine:  

o Arbejdsgang  

o Medarbejderstatus  

Karoline og Josephine er alene indtil 6 september, 

derefter kommer der ny staldmedarbejder. 

o Covid 19, generelt:  

o Oprydning sekretariatet (Helle): Anette er gået i gang 

med den helt store omgang oprydning.  

 

3 Stævner og 
arrangementer 

o Kommende stævner, budget/forventninger.  

o Stævner 2021/2022 

o Status 

Vi afventer kværkesituationen. Indtil videre afholder vi 

et internt stævne d. 4-5 september. Den 4 spring og den 

5. dressur 

1-3 Oktober C dressur – jysk efterårsstævne er udsat til 

november, Helle forsøger at ansøge om nye datoer. 

15-17 Oktober spring C stævne 

5-7 November spring og dressur klubstævne (C-stævne) 

17-19 December C dressur – jysk julestævne 

28-29 December C Spring 

 

 

o Sponsorstævne? 

o Ridelejre 2021  

 

 

 

Helle/Lone 
Susanne,  
 

4 Regnskab og 
økonomi 

o Pulje fra Nordlys – Investeringsbudget. 
o Bane projekt 
o Regnskab generelt 

Stehpanie/ 

personalet 



Bedre end vi turde håbe på, men det er ikke godt. Vi skal 
have stram styring resten af året. Vi mangler indtægter 
fra Jysk rideuge. 
Største udfordring er privat- opstaldning. Vi har haft 
tomme bokse i første kvartal. Elevskolen ser god ud, dog 
har vi stadig store dyrlægeregninger på elevhestene. 
Cafeteriet kører desværre med underskud, men dette 
grundet manglende stævner og indtjening. 
Ridelejrerne kører med pænt overskud.  
 

o Styrke og sikre indtjeningen på SIR, vi arbejder på at 
styrke indtjeningen.  

 
 

5 
 

Cafeteriet Vi arbejder på en fællesspisning en gang om måneden. Tirsdag 
den 21 september bliver første gang  

Lone / 
Susanne 

6 Breddeudvalget o Nyt fra Breddeudvalget 

 

 

Anette 
 

7 Gyngehesten o Nyt fra Gyngehesten  

o Plan for kommende aktiviteter 

 

 

Anette 

8 Henvendelse fra 
pensionærer og 
medlemmer 

- Kværkesituationen 

Spørg om hjælp i egen stald hos Josephine.  

Der er ikke stemning for, at der ikke skal være fold 

Temperatur skema på boksene blev drøftet, men ikke 

indført. 

Spritpumper i hver stald er opstillet. 

Syge heste skal blive inde. 

Der skal skilte på syges hestes boks 

Decinficerende klude 

Beredskabsplan til fremtiden. Josephine udarbejder et 

forslag 

- Eventuelle fiberbaner? Se kommentarer overfor. 

Alle 

9 Diverse Hallen: 
- Der arbejdes på en arbejdsdag d. 18 september 
- Der arbejdes også på en Lasso-klub, hvor vi kan SIR 

hjælp til nogle opgaver fra en gruppe af super stærke 
frivillige kræfter. Fantastisk . 
 
Josephine skal ud til et bofællesskab og trække med 
heste på aktivitetsdag. 
 

Alle 

 

10 PR - WEB o Elevheste på hjemmesiden – er de sidste kommet på? 
 

 

11 
 

Næste møde Punkter til næste møde 
- Nye kontrakter og evt intromøder 

  



 
 
 

Rødt: Nye punkter på dagen 

Grøn: Punkter til næste møde 

Blå: Referat 

 


